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Aanwezig: Bart de Vries (Laco Geldrop) en Alex van Broekhoven (Laco Business Center) 
  xx, xx, xx, xx (de Doorzetters) 
   
Betreft:  Renovatie plan Geldrop 
Datum:  12 mei 2022                            

 
Aanleiding gesprek : 

Bespreken van de renovatie gedachten ten behoeve van Laco Geldrop, tevens inventariseren van eventuele 

wensen die de vereniging heeft, waar wellicht rekening mee kan worden gehouden bij de komende renovatie. 

  

Verslag gesprek: 

Na een korte voorstel ronde onder de aanwezigen, vertelt Alex wat ongeveer de bedoeling zal zijn, middels een 

situatie schets van de nieuwe indeling van de accommodatie. Tijdens dit gesprek komen de volgende 

aanbevelingen/wensen vanuit de Doorzetters naar voren: 

• Automatische voordeur (elektrisch)  

o Voor vele gebruikers van de Doorzetters is het lastig om de voordeur open te krijgen als ze met een 

scootmobiel of rolstoel het pand betreden.  

o Tevens is de noppenmat bij de voordeur waar de droogloopmat ligt, niet erg praktisch voor minder 

valide.  

• Binnenkomst 

o Bij binnenkomst stukje balie lager tbv rolstoelgebruikers. 

o Opstelplaats voor driewiel fietsen. Deze worden nu onder overkapping gezet. Deze mensen kunnen 

niet te ver lopen. 

• Zwembad rolstoelen 

o Deze zijn erg verouderd, wellicht dat er nieuwe stoelen kunnen worden aangeschaft.  

• Verhoogde bassinrand 

o Kan deze verlaagd worden. Alex heeft aangegeven dat aan het bouwkundige gedeelte van het 

bassin niets wordt gewijzigd. 

o Aanwezige miva lift is in bediening nogal zwaar. Bart geeft aan dat er opdracht is gegeven deze om 

te bouwen naar elektrisch aangedreven. 

• Leuningen rondom zwembad  

o Voor minder valide is het erg moeilijk om vanuit het 25m bad naar het instructiebad te verplaatsen. 

Een leuning / grijpstang rondom het perron zou wenselijk zijn.  

o Vooral een leuning bij schuine inloop instructiebassin is wenselijk. 

• Luie trap in het 25m bad; wordt vervangen 

o De trap is té steil voor de gebruikers. De vraag was of dit kon worden aangepast middels een 

andere voorziening. 

• Bergruimte 

o De vereniging geeft aan erg weinig bergruimte te hebben voor materialen, het is wenselijk om een 

uitbreiding te krijgen in bergruimte.  

• Kleedcabines 

o Er zijn momenteel geen cabines beschikbaar voor minder valide, is er een mogelijkheid om dit te 

realiseren middels een grotere cabine?! 

o Aanduiding op enkele kluisjes die laag gesitueerd zijn dat deze voor rolstoelgebruikers zijn. 

o In Miva kleedruimte zou ene douche wenselijk zijn en ook een kluisje. 

• Tochtflappen 

o In de routing naar het zwembad zijn tochtflappen aanwezig, voor de klimaat beheersing. Voor de 

gebruikers zijn deze flappen niet gebruiksvriendelijk, wat is hier in mogelijk?! (vervangen door E-pui) 

                                                                  

 

Laco Geldrop  

Bart de Vries 

Vestigingsmanager        

 

 




